





anticipated impact of such transactions on the Company's profitability and its financial position		مركزها المالي
V. Non-recurrent transactions, which might affect the profits of the Company or the financial position thereof		٧. العمليات ذات الطبيعة غير المتكررة والتي قد يكون لها اثر مادي على ارباح الشركة أو مركزها المالي
٨. Any disasters, fires or accidents and their anticipated impact on the Company's financial position		٨. الكوارث والحرائق والحوادث وأثرها المتوقع على المركز المالي للشركة
٩. Any unanticipated material losses which has affected the Company's financial position, and the causes thereof		٩. أي خسائر مادية مفاجئة أثرت على المركز المالي للشركة مع بيان الأسباب
١٠. Changes in the capital investments, or in the Company's objectives, or in its markets		١٠. التغييرات في الاستثمارات الرأسمالية أو في غايات الشركة وأسواقها
١١. Discontinuation of the Company's activities or of any of its branches, factories or subsidiaries and the reasons thereto		١١. توقف الشركة أو أحد فروعها أو مصانعها أو الشركات التابعة لها عن العمل وأسباب ذلك
١٢. Any law suits brought by or against the Company or any judicial or labor disputes that might materially affect the Company's financial position, whereby the Commission must be provided with a thorough report about such proceedings or disputes, and their expected impact on the Company's profitability and financial position.		١٢. الدعاوى التي أقامتها أو أقيمت عليها أو أي نزاعات قضائية أو عمالية والتي قد يكون لها اثر مادي على المركز المالي للشركة مع واف عن تلك الدعاوى تزويد الهيئة بتقرير أو النزاعات، وأثرها المتوقع على ربحية الشركة ومركزها المالي
On Monday 2018/12/31 the Chariman of the Board and the General Manager of Ad-Dulayl Industrial Park & Real Estate Company have signed A development Zone Agreement with JIC.	X	١٣. وقع رئيس مجلس إدارة ومدير عام شركة مجمع الضليل الصناعي العقاري اتفاقية التطوير الرئيسية ( منطقة تنمية ) مع هيئة الاستثمار يوم الاثنين الموافق ٢٠١٨/١٢/٣١ حيث أصبحت جميع أراضي مجمع الضليل



The Park has officially been given the status of a Development Zone.		تحمل صفة المنطقة التنموية و تتمتع بجميع الحوافز والمزايا التي تتمتع بها المناطق الحكومية
The re-zoning process is expected to result in a positive impact of increased investments by attracting more foreign investors and the expansion of existing investors operating in Ad-Dulayl Industrial Park.		وان الاثر الايجابي المتوقع من توقيع هذه الاتفاقية و تحويل اراضي مجمع الضليل الصناعي الى مناطق تنموية سوف يزيد في جذب الاستثمارات وتوسع المستثمرين الموجودين حاليا في مجمع الضليل .
Company's Name----- General Manager's Signature		اسم شركة ..... توقيع المدير العام

شركة مجمع الضليل الصناعي العقاري  
المساهمة العامة المحدودة